

Our ref: KIPCO/TM 279/19 dated 17 July 2019

Faisal Hamad Al Avvar

Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكوبت دولة الكويت

Subject: Closure of Subscription in Kuwait Projects Company (Holding)'s Capital Increase

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. (the "Company" or "KIPCO") would like to inform you that the subscription in the Company's capital increase issue shares of 452,748,662 shares is completed. KIPCO's shareholders have subscribed in the capital increase during the designated period, starting from 27 June 2019 and ending on 17 July 2019, and they have subscribed in excess of the shares offered for subscription.

The Company will disclose the details of the subscription results in the capital increase issue shares in the upcoming days, upon finalizing the allocation procedures.

Attached is the template for the disclosure of material information.

الموضوع: إغلاق باب الإكتتاب في زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة)

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاتهما، والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهربة وآلية الإعلان عنها.

تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. ("الشركة" أو "كيبكو") إبلاغكم عن إكتمال الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال الشركة والبالغ عددها 452,748,662 سهم. وقد اكتتب مساهمي شركة كيبكو في زيادة رأس المال خلال الفترة المحددة والتي بدأت بتاريخ 27 يونيو 2019 وانتهت بتاريخ 17 يوليو 2019، بالزيادة عن عدد الأسهم المطروحة للاكتتاب المذكورة أعلاه.

هذا، وسوف تقوم الشركة بالإفصاح عن تفاصيل نتائج الاكتتاب في زيادة رأس المال لاحقاً فور الانتهاء من إجراءات التخصيص.

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

Sincerely,



Faisal Hamad Al Ayyar Vice Chairman (Executive) نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

رأس المال المصرح به: 200 مليون د.ك Authorized Capital: KD 200 million

رأس المال المصدّر والمحقوع؛ 154,725,133.800 مليون حـك Issued and Paid up Capital: KD 154,725,133.800 million Tel: Fax: Email:

Web:

+965 2294 3456 +965 2244 4356 ayyar@kipco.com

www.kipco.com

(0110): فاكس: إيميل:

KIPCO Tower Sharq, Kuwait City

Kuwait

لاج کیلکو الشرق، مدينة الكويت P.O. Box 23982 Safat 13100 والصفاة 23982 كالم C110511

Commercial Registration No.: 23118

ــم السجـــل الـتجـــاري: 23118

Disclosure Form of Material Information

17 July 2019	17 يوليو 2019	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القابضة) .ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. (the "Company" or "KIPCO") would like to inform you that the subscription in the Company's capital increase issue shares of 452,748,662 shares is completed. KIPCO's shareholders have subscribed in the capital increase during the designated period dedicated to pre- emptive rights' holders, starting from 27 June 2019 and ending on 17 July 2019, and they have subscribed in excess of the shares offered for subscription. The Company will disclose the details of the subscription results in the capital increase issue shares in the upcoming days, upon finalizing the allocation procedures.	تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. ("الشركة" أو "كيبكو") إبلاغكم عن إكتمال الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال الشركة والبالغ عددها في زيادة رأس المال خلال الفترة المحددة لأصحاب حقوق في زيادة رأس المال خلال الفترة المحددة لأصحاب حقوق الأولوية والتي بدأت بتاريخ 27 يونيو 2019 وانتهت بتاريخ 17 يوليو 2019، بالزيادة عن عدد الأسهم المطروحة للاكتتاب المذكورة أعلاه. هذا، وسوف تقوم الشركة بالإفصاح عن تفاصيل نتائج الاكتتاب في زيادة رأس المال لاحقاً فور الانتهاء من إجراءات التخصيص.	المعلومة الجوهرية Material Information
Increase the Company's share capital by 452,748,662 shares. The value of the issue shares represents an additional funding for the Company of KWD 95,077,219.	زيادة عدد أسهم رأس مال الشركة بـ 452,748,662 سهم، والتي ستمثل قيمتها تمويلاً إضافياً للشركة بقيمة 95,077,219 دينار كويتي.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة المركز المالي المستخدمة المس

9 كييك KIPCO شرخة مشاريع الخويث (القابضة) Kuwait Projects Company (Holding)

Faisal Hamad Al Ayyar Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)